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OORDEELSVORMING

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom 
op de eerste oordeelsvormende vergadering van deze nieuwe raadsperiode. De 
steunfractieleden worden benoemd tijdens de vergadering van 14 mei 2018. Een 
aantal aanwezigen zal vanavond de maidenspeech houden en het is gebruikelijk dat 
dit zonder interrupties plaatsvindt.

2. Vaststellen definitieve agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen van de notulen van de oordeelsvormende vergadering van 
30 januari 2018

Er zijn geen opmerkingen op dit verslag.

4. Informatieronde
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

5. Art. 42-vragen
Er zijn geen artikel 42-vragen.

6. Spreekrecht burgers
Er zijn geen insprekers.
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7. Onderzoek Rekenkamercommissie Omgaan met meldingen/beheer 
openbare ruimte (HvdL) 18.046

De heer Van den Heuvel (voorzitter Rekenkamercommissie) licht toe dat Veldhoven 
beschikt over een gemengde Rekenkamercommissie met externe leden en leden 
vanuit de raad. Op korte termijn zal gestart worden met de werving van een nieuw 
extern lid in de plaats van de heer Koster. Hij bedankt de raadsleden Hornman en De 
Kort, maar ook de andere leden die lid zijn geweest van de Rekenkamercommissie, 
voor hun inbreng en bijdrage. Hij geeft een korte toelichting op het rapport. Openbare 
ruimte is een belangrijk en breed thema. Hij benadrukt dat het systeem dat door de 
gemeente wordt gehanteerd goed georganiseerd, laagdrempelig en toegankelijk is. 
Navraag leerde echter dat de normen van de ambtenaren niet overeenkomen met de 
verwachtingen van bewoners en de twee aanbevelingen uit het rapport richten zich 
daarop. 920 respondenten hebben de enquête ingevuld, daarbij geeft 60oZo aan dat de 
afhandeling van de gedane melding niet aan de verwachtingen heeft voldaan.

Mevrouw Van Wieren-Kraayvanger heeft altijd veel interesse in politiek gehad en toen 
de Veldhovense VVD haar benaderde sloot zij zich daarbij aan. Nu wil zij zich als 
volksvertegenwoordiger gaan inzetten voor de Veldhovense samenleving door te 
proberen de mening en het gevoel van de inwoners te vertalen in de raadszaal. De 
aanbevelingen van de Rekenkamercommissie sluiten uitstekend aan op het 
coalitieprogramma waarin is opgenomen dat het belangrijk is dat mensen zich 
gehoord voelen en zij kan zich er dan ook helemaal in vinden.
De voorzitter feliciteert haar met haar maidenspeech en overhandigt haar een 
bloemetje.

Mevrouw Luiikx was altijd al geïnteresseerd in de landelijke politiek, maar de lokale 
politiek was voor haar ver weg, tot zij als ambtenaar bij de gemeente Veldhoven ging 
werken bij de afdeling publiekszaken. Onder andere door het enthousiasme van 
mensen die zich kandidaat stelden bij de verkiezingen is zij zich meer gaan verdiepen 
in de lokale politiek. Als uitvoerend ambtenaar werd zij op straat regelmatig herkend 
en aangesproken en probeert zij mensen te helpen, maar vanuit die positie is het 
lastig om beleid te veranderen. Zij zal nog moeten groeien in het raadswerk, maar ze 
hoopt vanuit die positie daar wel haar bijdrage aan te kunnen leveren. Tijdens haar 
werk heeft zij gemerkt dat communicatie met burgers erg belangrijk is en dat zij vaak 
meer uitleg nodig hebben. Zij kan zich dan ook prima vinden in de aanbevelingen en 
vraagt het college om deze ook toe te passen op andere vormen van dienstverlening. 
De voorzitter feliciteert haar met haar maidenspeech en overhandigt haar een 
bloemetje.

De heer Van der Velden heeft behalve zijn studieperiode, zijn hele leven in Veldhoven 
gewoond. Al op jonge leeftijd volgde hij het nieuws en vond hij het belangrijk om 
maatschappelijk betrokken te zijn. Zijn studie bestuurskunde was praktijk- en 
oplossingsgericht, waardoor de gevolgen van beleid direct zichtbaar waren in de 
samenleving. Daarvoor is echter ook de medewerking van de inwoners nodig. In dat 
kader vraagt hij naar de voortgang van het onderzoek van de BuitenBeter app 
waarmee in Eindhoven 650Zo van de meldingen wordt gedaan. De ervaringen van de 
gebruikers zijn direct na afhandeling zichtbaar.
De voorzitter feliciteert ook hem met zijn maidenspeech en overhandigt hem een 
bloemetje.

De heer Saris vraagt wanneer het beste moment is om de verwachtingen te managen; 
persoonlijk bij de melding van de klacht of meer algemeen via de krant bijvoorbeeld?

Mevrouw Hartlief sluit aan bij de vraag van de heer Saris. Voorts wijst zij erop dat het 
verzoek om de aanbevelingen toe te passen op het hele serviceniveau heel goed 
aansluit bij het coalitieprogramma.
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Ook de heer Bijnen sluit aan bij de vraag van de heer Saris. Hij wijst op het belang en 
de waarde van dit onderzoek en de aanbevelingen. Veel mensen hebben maar weinig 
individueel contact met de gemeente en een melding is een gelegenheid die 
aangegrepen moet worden om de inwoner tevreden te stellen.

De heer Meiiberg respecteert de betrokkenheid van bewoners en hij vindt het dan ook 
belangrijk om goed gebruik te maken van de ervaringen van melders. Hij vraagt de 
Rekenkamercommissie op welke wijze kan worden voldaan aan de verwachtingen.

Mevrouw Van Dongen is geschrokken van het hoge percentage inwoners dat niet 
tevreden is over de afhandeling van een melding. Deze mensen tonen betrokkenheid 
door een melding te doen. Bij een slechte afhandeling zal die betrokkenheid afnemen. 
De ambtenaren die de melding moeten afhandelen zijn het visitekaartje van de 
gemeente en daarin is persoonlijk contact heel belangrijk. Zij vindt het jammer dat de 
aanbevelingen niet meer concreet zijn.

De heer Koster (Rekenkamercommissie) merkt op dat verwachtingen op verschillende 
niveaus kunnen worden gemanaged. Wanneer een melding binnenkomt is het 
belangrijk om goed te luisteren wat er speelt en bij het aandragen van oplossingen 
moet goed worden aangegeven waarom iets wel of niet kan. Daarnaast is het 
belangrijk om keuzes in beleid goed uit te dragen, want daarmee kunnen meldingen 
worden voorkomen. Op de enquête zijn door 500 respondenten nog aanvullende 
opmerkingen geplaatst en die kunnen worden meegenomen bij de implementatie van 
de aanbevelingen.

Portefeuillehouder Van de Looii zal goed kijken op welke wijze de aanbevelingen 
kunnen worden geïmplementeerd, want het is belangrijk om burgers zo goed mogelijk 
te helpen bij meldingen. Het is een van de weinige momenten dat mensen 
rechtstreeks en individueel contact hebben met de gemeenten. Daarvoor is echter wel 
een nadere analyse voor nodig. Hoewel de Rekenkamercommissie tevreden is over het 
meldingensysteem, zal ook daar steeds worden gekeken naar mogelijke 
verbeteringen.
De heer Wijnands vraagt of het eerste contact met de melder schriftelijk of persoonlijk 
is.
Portefeuillehouder Van de Looij zegt dat de melder zelf kan aangeven op welke wijze 
hij een terugmelding wil ontvangen en dat systeem werkt wel. Knelpunt is hoe de 
melding wordt verwerkt en wordt teruggekoppeld (inhoudelijk) en of dit overeenkomt 
met de verwachtingen van de melder. Daarbij zal ook goed moeten worden gekeken 
naar de wijze van communiceren. Hij wil zich in eerste instantie beperken tot het 
beleidsterrein van de openbare ruimte en pas in een later stadium bekijken of het 
breder kan worden getrokken naar andere beleidsterreinen en zal dit binnen het 
college bespreken.

Tweede termijn

Volgens de heer Wijnands is het niet zo moeilijk om de melder te vragen of de 
afhandeling voldoende is, bijvoorbeeld wanneer een melding is doorgestuurd naar een 
derde.

Mevrouw Van Dongen vraagt of een nadere analyse van het systeem door de 
wethouder is toegezegd en geeft aan dat de melder centraal moet staan, niet het 
systeem.

De heer Saris vindt het niet goed wanneer een melder drie keer bericht krijgt na het 
plaatsen van een melding en vraagt of de inhoud verschilt.
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Portefeuillehouder Van de Looij kreeg bij zijn melding drie keer een mail met dezelfde 
inhoud en hij heeft dat ook al aangegeven bij het betreffende afdelingshoofd. Het 
meldsysteem is dan ook nog niet optimaal en gaan soms over eigen medewerkers, 
maar soms ook over derden of onderaannemers. Meldingen zijn zeer divers en daarom 
zal geanalyseerd moeten worden wat precies het probleem is en hij gaat daar zo snel 
mogelijk mee aan de slag en verwacht de resultaten volgend jaar.

De heer Van den Heuvel (Rekenkamercommissie) vult aan dat het de taak van de 
Rekenkamercommissie is om problemen te signaleren en aanbevelingen voor te 
dragen. Op welke wijze deze worden opgelost is aan het college en de ambtelijke 
organisatie. Voor de klant is alleen het resultaat belangrijk.

De heer Wijnands vraagt of de portefeuillehouder een terugkoppeling geeft van de 
ingezette verbeterpunten.
Portefeuillehouder Van de Looii zegt dat toe.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
raadsavond (besluitvorming) van 29 mei. Zij bedankt de heer Koster voor zijn inzet 
voor de Rekenkamercommissie.

8. Opheffen volkshuisvestingsfonds en intrekken subsidieverordening 
volkshuisvestingsfonds (HvdL) 18.028

Verwijzend naar het resultaat van het fonds vindt de heer Rooijakkers het belangrijk 
dat er alternatieve oplossingen en/of maatregelen worden genomen. Hij stelt voor om 
flankerend beleid ook voor uitbreidingslocaties te laten gelden. Hij is voorstander van 
spreiding van sociale huur over de hele gemeente. Ook in Zilverackers.

De heer Peters kan zich vinden in het voorstel, maar wijst erop dat de doelgroep wel 
blijft bestaan. Hij vraagt dan ook of en hoe nieuwe financiële ondersteuning in de 
toekomst in zijn werk gaat en of de raad hierover wordt geïnformeerd. Voorts wijst hij 
erop dat in het coalitieakkoord wordt gesproken over handhaving van 220Zo sociale 
huur, terwijl in het verleden een percentage van 29 is afgesproken.

De heer Bolsius merkt op dat opheffing van het fonds al uitgebreid aan de orde is 
geweest bij de Woonvisie. Daarbij is ook gesproken over een boost in sociale 
woningbouw en dat is ook opgenomen in het coalitieprogramma. Hij kijkt uit naar de 
uitvloeisels daarvan.

De heer Saris zegt dat het fonds zijn waarde heeft bewezen. Hij kan zich dan ook 
vinden in het voorstel. Hij merkt op dat 220Zo sociale huur gehandhaafd blijft. In het 
verleden is gesproken over 290Zo, zijnde sociale huur en koop.

Mevrouw Hartlief vindt het belangrijk dat financiële steun blijft bestaan voor de bouw 
van sociale woningen door aparte grondprijzen en het leveren van maatwerk. Zij kan 
instemmen met het voorstel.

Portefeuillehouder Van de Looij licht toe dat sociale woningbouw op een andere manier 
kan worden gestimuleerd dan via het volkshuisvestingsfonds, zoals besproken bij de 
behandeling van de Woonvisie. Door flankerend beleid en een sociale grondprijs kan 
meer maatwerk worden geleverd. Hij wil niet meer spreken over 29Z sociale huur en 
koop; de voorraad sociale huur is op dit moment 22Z en het is de bedoeling dat dit 
gehandhaafd blijft. Dat is ook vastgelegd in de prestatieafspraken met de 
woningbouwcoöperaties.

Tweede termijn

De heer Peters vraagt of 7Z ook blijft bestaan.
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Portefeuillehouder Van de Looij antwoordt dat dit is losgelaten omdat de prijzen voor 
sociale koopwoningen fluctueren, net als de prijzen van andere koopwoningen. 
Daardoor kon het zijn dat een sociale koopwoning het ene jaar wel in de categorie 
'sociale koopwoning' viel en het andere jaar niet, alleen maar omdat de prijzen van 
alle woningen stegen. Daarom is bij de Woonvisie besloten om dit los te laten en 
alleen te richten op sociale huur.
De heer Peters vreest dat starters dan helemaal buiten de boot gaan vallen.

De heer Coppens wijst erop dat de afspraken gemeentebreed worden gemaakt en hij 
vraagt dan ook of dat betekent dat bepaalde wijken niet onder- of overbedeeld zijn 
met betrekking tot de sociale woningen.

Portefeuillehouder Van de Looij zegt dat het uitgangspunt van de Woonvisie is om 
sociale woningbouw zoveel mogelijk te spreiden over de gemeente Veldhoven. Het 
streven is dan ook gericht op een evenwichtige spreiding op de langere termijn. 
Mensen die voor een sociale koopwoning in aanmerking willen komen kunnen op een 
andere manier worden geholpen dan via het volkshuisvestingsfonds en daarom vervalt 
70Zo. De gemeente blijft projecten stimuleren en faciliteren (koop- en huurwoningen). 
Per project wordt bekeken in hoeverre het relevant is om hieraan een (financiële) 
bijdrage te leveren.
De heer Peters vraagt of het percentage van 29 gehandhaafd blijft.
Portefeuillehouder Van de Looij antwoordt dat in de Woonvisie alleen nog wordt 
gesproken over 220Zo sociale huurwoningen.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
raadsavond (besluitvorming) van 29 mei.

9. Gebundelde zienswijzen gemeenschappelijke regelingen (PW) 18.039
Portefeuillehouder Wijman geeft een korte toelichting op dit voorstel door aan te 
geven dat de begroting van de Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost later wordt 
aangeleverd en direct wordt geagendeerd in de besluitvormende raadsvergadering van 
29 mei a.s.

De voorzitter concludeert dat de huidige beslispunten een hamerstuk zijn, maar dat dit 
stuk als bespreekstuk zal worden geagendeerd voor de raadsavond (besluitvorming) 
van 29 mei omdat er nog beslispunten aan het stuk worden toegevoegd.

10. Vaststellen kwartaalrapportage I-2018 (PW) 18.037
Mevrouw Hartlief benadrukt dat er nog geen verdere doorvertaling is gemaakt van de 
nieuwe decentralisaties van taken die naar de gemeente komen. Deze worden pas in 
de meicirculaire zichtbaar en zij vindt het belangrijk dat de gemeente zich niet rijk 
rekent maar behouden blijft.

De heer Saris is tevreden over deze toegankelijke, prettige leesbare rapportage waarin 
zowel kwalitatief als kwantitatief verantwoording wordt afgelegd over het tot nu toe 
gevoerde beleid. Hoewel de bijstelling voor 2018 uiteindelijk een beperkt bedrag 
betreft, is dat wel het resultaat van zes grotere effecten en hij vraagt zich dan ook af 
in hoeverre de gemeente nog in control is. Hij is wel blij dat de toevoegingen aan de 
reserves in 2018 groter zijn dan de onttrekkingen ervan. Aan de hand van het nieuwe 
onderhoudsbeheerplan is besloten om tussen 40 en 500Zo toe te voegen aan de 
voorzieningen en hij vraagt waarom niet is voorzien dat dit potje leeg dreigde te 
raken. Hij vraagt of het bedrag voor het doorschuiven van projecten van 2017 naar 
2018 te wijten is aan de Kempenbaan. Naar aanleiding daarvan vraagt hij waarom de 
nieuwe Zilverbaan nog niet ergens op is aangesloten; het zou een deel van de 
problemen op andere wegen kunnen wegnemen. Uit de tekst concludeert hij dat de 
kosten van de verkoop van pmd-afval hoger zijn dan de opbrengst en hij vraagt een 
toelichting hierop. Tot slot vraagt hij of er al een besluit is genomen om een
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zonnepanelenweide te realiseren op Vooraard (Habraken). Hij zou liever zien dat deze 
bedrijfsgrond wordt ingezet voor circulaire economie, aangezien deze is 
afgewaardeerd vanwege regionale afspraken.

De heer Wijnands zegt dat deze bijstellingen door het oude college zijn ingevoerd. Hij 
wil het nieuwe college een kans geven en zich richten op de nieuwe 
kwartaalrapportages.

Mevrouw Van Hulst merkt op dat bij Social Impact Bond alleen maar kosten worden 
vermeld en zij vraagt of daar ook opbrengsten van zijn. Het antwoord op de 
technische vraag van de PvdA-fractie was haar niet duidelijk en zij vraagt dan ook of 
de kosten voor jeugdzorg zijn afgedekt of niet.

De heer Meiiberg is tevreden dat de kwartaalrapportage met een positief vooruitzicht 
en geen extra tekorten op jeugdzorg wordt overgedragen aan het nieuwe college.
Toch wil hij niet te vroeg juichen, want er zijn nog veel onzekerheden. Financiën zijn 
altijd wisselvallig en afhankelijk van landelijk beleid.

Portefeuillehouder Wijman licht toe dat de forse positieve bijstelling relatief is; in de 
maartcirculaire waren extra bijdragen vanuit het gemeentefonds opgenomen, maar 
een aantal zaken wordt pas duidelijk bij de meicirculaire. Hij blijft dan ook 
behoedzaam ten aanzien van de exploitatie en investeringen. Jeugdzorg is een 
weerbarstig dossier. Op basis van wat er nu ligt zijn er geen verdere afwijkingen te 
melden en hij doet wat hij kan om te voorkomen dat het verder uit de hand loopt. 
Enkele bijstellingen zijn het gevolg van de jaarrekening. Het risicoprofiel leidt bij de 
grondexploitatie tot een forse aanpassing van weerstandsvermogen. Hoewel het grote 
bedragen zijn, is het percentage op de totale begroting klein. Er zullen altijd 
onverwachte gebeurtenissen zijn die mogelijk leiden tot aanpassing van beleid, maar 
Veldhoven is wel degelijk in control. Hij wijst erop dat de kwartaalrapportage een 
overzicht geeft van de afwijkingen; de voorjaarsnota, begroting en jaarrekening geven 
een totaalbeeld. Er zijn weliswaar minder gemeentelijke gebouwen, maar de 
beheerskosten voor de MFA's waren nog niet meegenomen. In de afgelopen periode 
heeft een externe partij een analyse gedaan, wat ook heeft geleid tot reparatie. Met 
name de Kempenbaan en de voorzieningen voor het riool bepalen de hoogte van de 
budgetten die worden doorgeschoven. Ten aanzien van pmd-afval is aan het einde van 
het jaar de balans opgemaakt en een deel terugbetaald aan de burgers. Begin dit jaar 
ontving de gemeente echter nog een stevige rekening die hier niet in was verwerkt en 
dat heeft geleid tot deze bijstelling. Vooraard maakt geen deel uit van Habraken. De 
exploitant van de zonneweide wilde de grond niet kopen, maar wel 20 jaar huren. Dat 
brengt iets meer geld op dan de landbouwbestemming. Bovendien draagt het bij aan 
de ambitie om Veldhoven meer te verduurzamen.
De heer Wijnands vraagt of pmd-afval per saldo geld kost of geld oplevert. 
Portefeuillehouder Wijman zegt dat vorig jaar iets teveel is teruggeven aan de 
burgers, maar behalve een duurzaamheidsresultaat levert pmd-afval wel degelijk geld 
op.

Portefeuillehouder Van Dongen licht toe dat Social Impact Bond gaat om uitkeringen 
aan uitkeringsgerechtigde statushouders; dat kent dus geen opbrengsten. De 
afwijking betreft een administratieve bijstelling, waarbij het product op een andere 
plek wordt geraamd, namelijk niet op taakveld 6.3, maar op 6.5. Er zijn geen extra 
kosten gemaakt.

Portefeuillehouder Van den Oever antwoordt dat het nog wel even duurt voordat de 
Zilverbaan wordt aangesloten op de A67 en de Kempenbaan, onder andere vanwege 
wettelijke procedures. De aansluiting op de Knegselseweg zal op korte termijn worden 
opengesteld, waardoor de verkeerslast op de kruising Nieuwstraat/Kromstraat zal 
verminderen.
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Tweede termijn

De heer Coppens vraagt hoe lang het contract met de huidige afvalinzamelaar nog 
loopt. Er zijn inmiddels inzamelaars die alle afval tegelijk verzamelen en op het eigen 
terrein scheiden wat leidt tot een grotere opbrengst. Bij de Knegselseweg staat een 
aankondiging dat de weg wordt afgesloten, maar dat wordt niet vermeld op de 
website. Hij vraagt dan ook hoe omwonenden hierover worden geïnformeerd.

De heer Luiikx vraagt of het zinvol is om volgend jaar te wachten met teruggave van 
pmd-afval totdat alle afrekeningen binnen zijn.

Portefeuillehouder Wijman antwoordt dat aan het einde van het jaar de balans wordt 
opgemaakt en een eventueel overschot wordt teruggegeven aan de burger. Als de 
raad een andere methodiek wil toepassen kan dat bij de begrotingsbehandeling 
worden besproken. Veldhoven heeft na een uitgebreide proef gekozen voor deze 
methode van afvalinzameling omdat er op dat moment nog geen bewezen technieken 
waren voor het scheiden op het terrein van de inzamelaar. Behalve bewustwording bij 
de bewoners levert dat ook geld op. Hij stelt dan ook voor om pas te kiezen voor een 
andere methode als dat kostentechnisch interessant is.

De voorzitter zal de afdeling communicatie vragen naar de informatie over de 
afsluiting van de Knegselseweg.
Volgens mevrouw Hartlief staat deze informatie inmiddels op de website.

De heer Coppens stelt voor om voor de afsluiting van een nieuw contract ook te kijken 
naar andere afvalsorteerders die goede sorteertechnieken hebben.
Portefeuillehouder Wijman zegt dat het college door de raad vastgesteld beleid in 
uitvoering heeft genomen. Het staat de raad vrij om andere kaders mee te geven als 
er een nieuw contract moet worden afgesloten.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
raadsavond (besluitvorming) van 29 mei.

11. Vaststellen profielschets nieuwe burgemeester Veldhoven (LD) 18.047
De voorzitter licht toe dat het de bedoeling is om de profielschets morgen vast te 
stellen, zodat de heer Saris deze als beoogd voorzitter van de vertrouwenscommissie, 
kan aanbieden aan de Commissaris van de Koning.

De heer Bijnen is blij dat zoveel mogelijk inbreng van de bewoners is meegenomen in 
de profielschets.

De heer Bolsius ziet de profielschets als handleiding en wijst erop dat het uitkiezen 
van de beste kandidaat voor Veldhoven een veel ingewikkelder proces is. De leden van 
de vertrouwenscommissie hebben inmiddels hun vertrouwen in elkaar uitgesproken.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
bijzondere besluitvormende raadsvergadering van 8 mei met de aanwezigheid van 
Commissaris van de Koning Wim van de Donk.

12. Vaststellen verordening vertrouwenscommissie (LD) 18.049
De heer Luiikx kan om agendatechnische redenen niet deelnemen aan de 
vertrouwenscommissie, maar hij heeft volledig vertrouwen in de andere leden.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
besluitvormende raadsavond van 8 mei.
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13. Vaststellen CAR-UWO voor de griffie 18.035
De heer Wijnands vraagt of met het vaststellen van dit agendapunt automatisch 
agendapunt 14 is vastgesteld.

De voorzitter zegt dat er enige marge is, maar in principe klopt dat.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als hamerstuk zal worden geagendeerd voor de 
raadsavond (besluitvorming) van 29 mei.

14. Bekrachtigen reparatie derde jaar WW in CAO gemeenten 18.041
Mevrouw Van Galen woont sinds 2006 in Veldhoven en begrijpt inmiddels waarom 
haar man hier niet weg wil. Zij wil dit gevoel ook overdragen aan haar kinderen en wil 
daar middels het raadslidmaatschap aan bijdragen. Na een aantal jaren bij het UWV te 
hebben gewerkt, is zij nu werkzaam bij accountantskantoor ABAB als HR-adviseur. 
Vanuit die hoedanigheid vraagt zij of er onder de medewerkers draagvlak is voor dit 
voorstel, omdat het niet voor alle medewerkers interessant is.
De voorzitter feliciteert haar met haar maidenspeech en overhandigt haar een 
bloemetje. Zij zal deze vraag schriftelijk beantwoorden. Wel wijst zij erop dat de 
gemeente zelf verantwoordelijk is. Het percentage is nu vastgesteld op 0,10Zo, zijnde 
13.000 euro, wat op basis van de huidige informatie voldoende is om het gat te 
dichten. Dit percentage moet jaarlijks opnieuw worden vastgesteld.
Mevrouw Van Galen vult aan dat er slechts een kleine groep mogelijk gebruik van kan 
gaan maken omdat de opbouw van de WW is veranderd.

Mevrouw Van Bakel wijst erop dat de raad wel verantwoordelijk is en besluiten moet 
nemen over de rechtspositie van de griffie, maar niet van de ambtenaren.
De voorzitter zegt dat dit voorligt vanwege het budgetrecht van de raad.
Mevrouw Van Bakel stelt voor om het raadsbesluit daarop aan te passen.

De voorzitter concludeert dat dit stuk als bespreekstuk zal worden geagendeerd voor 
de raadsavond (besluitvorming) van 29 mei.

15. Sluiting
De voorzitter bedankt de heer Wijman die vanavond voor het laatst aanwezig is.

Ook mevrouw Hartlief bedankt de heer Wijman voor de afgelopen vier jaar, waarin hij 
zich hard heeft gemaakt voor Veldhoven. Hij heeft veel onverkwikkelijke zaken 
aangepakt, met name op het gebied van financiën, maar er liggen ook twee goede 
nota's over cultuur en sport die in een goed samenspraakproces zijn opgesteld.

Portefeuillehouder Wijman blikt met een gevoel van dankbaarheid terug op de 
afgelopen vier jaar waarin hij de Veldhovense gemeenschap heeft mogen dienen. Hij 
bedankt de raad, collegeleden en ambtelijke organisatie voor de prettige 
samenwerking en wenst hen veel succes toe voor de komende periode.

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering om 
21.30 uur.

Aldus vastgesteld tijdens de raadsavond van 12 juni 2018

De griffier, De voorzitter,

J.F. van der Wiel MSc mevr. Demmers-van der Geest
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